

**SUPREME COURT OF CANADA -- JUDGMENT IN APPLICATION FOR LEAVE
(ORAL HEARING)**

OTTAWA, 16/03/04. THE SUPREME COURT OF CANADA HAS TODAY RENDERED JUDGMENT IN THE FOLLOWING APPLICATION FOR LEAVE TO APPEAL.

FROM: SUPREME COURT OF CANADA (613) 995-4330

**COUR SUPRÊME DU CANADA -- JUGEMENT SUR DEMANDE D'AUTORISATION
(AUDIENCE)**

OTTAWA, 16/03/04. LA COUR SUPRÊME DU CANADA A RENDU JUGEMENT AUJOURD'HUI DANS LA DEMANDE D'AUTORISATION D'APPEL SUIVANTE.

SOURCE: COUR SUPRÊME DU CANADA (613) 995-4330

Comments / Commentaires : Comments@scc-csc.gc.ca

29634 **Christian Vincent c. Sa Majesté la Reine** (Crim.) (Qc)

Coram: Les juges Iacobucci, Binnie et LeBel

Ayant entendu les parties sur la demande d'autorisation d'appel le 15 mars 2004, la demande d'autorisation de l'arrêt de la Cour d'appel du Québec (Montréal), numéro 500-10-002081-014, daté du 4 février 2003, est rejetée.

After hearing the parties on the leave application on March 15, 2004, the application for leave to appeal from the judgment of the Court of Appeal of Quebec (Montreal), Number 500-10-002081-014, dated February 4, 2003, is dismissed.
